
   

  

   

           

   
   

  Protokoll fört vid styrelsemöte för Adelsö Hembygdslag                              

måndagen den 2 okt. 2023 kl. 19.00 hos Ulla Thid Blombacka   
   
Närvarande: Agneta Collberg, Stintan Qviberg, Ulla Thid, Laila Månsson Wester,  

Kjell Björk och Siri Lundmark.   

   
   
   

§ 1. Öppnande av mötet, godkännande av kallelse och dagordning.  

Kallelsen och dagordningen godkändes.   

   

   

§ 2. Föregående protokoll   

Protokollet från mötet den 4 september 2023 har godkänts och skrivs under av Agneta och 

Ulla.   

   

§ 3. Ekonomi   

Saldot på plusgirokontot var 59 087,91.  

  

Kjell informerade att han gått en kurs i ett nytt onlinebaserat bokföringsprogram. Han kom-

mer att använda programmet, men inte alla delar.   

 

På föregående styrelsemöte ombads Stintan att till Adelsö Hembygdslag föra över det kon-

tanta belopp som hon mottog vid försäljningen på hembygdsdagen. Stintan kommer att 

swisha beloppet så att det kommer hembygdslaget tillgodo.   

 

  

§ 4. Rapporter, meddelanden och inkommen post   

Agneta informerade att hon bakat tunnbröd i Lovö hembygdsförenings bagarstuga på Hogsta. 

Agneta mottog boken ”Drottningholm och Lovö” skriven av Claes Lindahl. 

 

Julmarknad blir det 2 december och hembygdslaget kommer att vara med.  

 

Stintan rapporterar från mötet med Adelsö Föreningsråd.  

 

4.1 Café Hovgården och planering framöver    

Cafét kommer att vara stängt from oktober. Kommer eventuellt att vara öppet några dagar vid 

jul.     



   

  

   

           

   

    
  

§ 5. Arbetsläget inom ansvarsområdena          

   

5a. Uppgården                   

Det läcker fortfarande in i taket vid verandan och trots att flera personer varit i kontakt med 

Ekerö kommun har det inte hänt någonting. Vid förra styrelsemötet gjorde Kjell en felanmälan 

om vattenskadan på kommunens hemsida som fick ärendenr 2023ED34786. 

Svaret som kommit från kommunen är: ”Adelsö Föreningsråd svarar för allt erforderligt un-

derhåll in- och utvändigt- samt utövar skötsel och tillsyn”, 

För att det ska hända något i ärendet bestäms på mötet att hembygdslaget ordnar ett möte med 

Föreningsrådet för att diskutera hur man går vidare. Agneta kontaktar Anders Gustafsson ordf. 

i Adelsö Föreningsråd, som vill ordna ett möte tillsammans med Adelsö Föreningsråd, Adelsö 

Hembygdslag och Ekerö kommun.   

   

   

5b. Museigruppen     

Inget att rapportera.  

  

   

5c. Dokumentationsgruppen   

Fortlöpande arbete pågår.  

 

  

  

5d. Programgruppen    

Programmet för hösten 2023 är färdigställt.  

  

5e. Bagarstugan             

 Inplanerade bakningsdagar är 7 och 8 oktober.  

   

 

5f. Örtagården och trädgården   

Inget att rapportera.   

   

5g. Hembygdsdagen   

Inget att rapportera.   

  



   

  

   

           

  

§ 6. Övriga frågor   

Agneta har hittat kassettband där Kalle-Ville Jakobsson intervjuar äldre människor på Adelsö. 

Kassettbanden kommer att lämnas till Alf Ohlén som gör om dem till CD-skivor.    

  
  

§ 7. Nästa styrelsemöte   

Nästa möte äger rum 13 november kl. 19.00 hos Agneta Collberg Lundkulla.   

    

   

§ 8. Mötets avslutande   

Ordföranden tackade de närvarande och avslutade mötet.   

   

   

   

Vid protokollet                  Justeras   

   

   

Siri Lundmark             Agneta Collberg    

Mötessekreterare                                   ordförande   

   

   

   

        
    
    

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   



   

  

   

           

   

   


